

# Caring Company Scheme 2015/16 ~ Donation Form

Your donation support is important to us in the continuous promotion of Corporate Social Responsibility (CSR). The Caring Company Scheme focuses on: Cross-Sectoral Dialogues, CSR Capacity Building, Cross-Sectoral Partnership, Raising Public Awareness of CSR, and Recognition of CSR Achievements. Your contribution will facilitate our work in helping more companies / organisations make their first step in CSR.

With the generous support from all sponsors and participants, we were able to continue our work on advocating CSR in 2014.

- The building of a platform for over 70 exhibitors from NGOs and 3,500 company representatives to initiate their communication on community participation
- To provide a platform (ie. Workshops, community visit) for greater understanding between the business and social service sectors, and create more partnership opportunities
- To Facilitate networking and matching potential partners, 4 briefing sessions and networking events have been organised
- The Scheme has helped to maintain continuous partnership among the business and social service sectors

## ***Donation to support the Caring Company Scheme***

Amount

- HK \$500       HK \$1,000  
 HK \$5,000       HK \$10,000  
 HK \$30,000       Other Amount:

*Tax deductible for donation of HK\$100 or above.*

### **Donation Method**

1. Please return this form by email to [nomination@hkcss.org.hk](mailto:nomination@hkcss.org.hk) or fax to 2864-2991.
2. Please make cheque payable to "**The Hong Kong Council of Social Service**" and send it with this form to our office.

Company / Organisation Name:			
Contact Person:		Tel:	
Email:		Cheque No:	

To: The Hong Kong Council of Social Service  
Room 1109, 11/F, Duke of Windsor Social Service Building,  
15 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong  
**Caring Company Scheme**

**感謝! Thank You!**

## 2015/16 年度「商界展關懷」計劃 ~ 捐款表格

承蒙「商界展關懷」公司及「同心展關懷」機構一直的支持，本計劃得以持續推動企業社會責任。「商界展關懷」計劃重點工作包括：跨界別溝通、企業社會責任能力提升、跨界別伙伴合作、提升企業及公眾對社會責任的認知和成就嘉許。貴公司／機構的捐款支持將有助本計劃推動上述工作，讓更多公司／機構能實踐企業社會責任的第一步。

全賴各界的慷慨支持，讓本計劃於 2014 得以持續推動企業社會責任：

- 透過交流，讓超過 70 個來自社服務界的組織及 3500 個商界代表初步發展社區參與的活動
- 提供平台(如工作坊或社區探訪等)讓商界與社會服務界彼此加深了解，締造更多伙伴合作機會
- 舉辦不同伙伴聯繫活動及 4 次簡介會，為商界與社會服務界尋找合作伙伴
- 協助商界與社會服務機構持續發展合作機會

### 捐款支持 「商界展關懷」計劃

金額：

- HK \$500                       HK \$1,000  
 HK \$5,000                   HK \$10,000  
 HK \$30,000                 其他:

捐款港幣 100 元或以上可作扣稅

### 捐款方式

1. 請將表格電郵 [nomination@hkcss.org.hk](mailto:nomination@hkcss.org.hk) 或 傳真 2864-2991 至本會。
2. 支票抬頭請填「香港社會服務聯會」，並連同此表格寄回本會。

公司 / 機構名稱：			
聯絡人：		電話：	
電郵：		支票號碼：	

寄：香港社會服務聯會  
香港灣仔軒尼詩道 15 號  
溫莎公爵社會服務大廈 11 樓 1109 室  
「商界展關懷」計劃

感謝! Thank You!